
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 8. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 427
Hvad er årsagen til, at Havarikommissionen ikke umiddelbart efter anmeldel-
sen af den togafsporing i Vamdrup – som omtalt af TV Syd den 29. marts
2016 (se link) – tager de fornødne skridt til at sikre baneejeren et hurtigt sags-
behandlingsforløb, således at genoprettelsen af banestrækningen kan ske
hurtigst muligt, jf. at flere lokale virksomheder er afhængige af, at jernbanen
fungerer? (Link til nyhedsklippet: http://www.tvsyd.dk/nyheder/
29-03-2016/1930/tog-afsporet-ved-vamdrup.)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Rabjerg.Mad-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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